
Boekel-Venhorst

Schriftelijke vraag van een lid van de Raad, 31-08-2022. (ex artikel 38 van het Reglement 
van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad van de gemeente 
Boekel)

ONDERWERP

Verkeersproblematiek provinciale weg N-279

 BETREFT

Ontsluiting van de gemeente Boekel via de N-279

TOELICHTING 

Geacht college van burgemeester en wethouders,

Op zaterdag, 27 augustus, jongstleden, heeft een regionale bijeenkomst, georganiseerd door 
de VVD Gemert-Bakel, plaatsgevonden met als onderwerp de verkeersproblematiek van de 
N-279 voor het deel tussen Veghel en Asten. Onze fractie was hierbij vertegenwoordigd. 

Het hoofddoel van deze bijeenkomst: het uitwisselen van standpunten en het bespreken van 
problemen met betrekking tot de verkeersdruk, het fileleed en de vele vertragingen op het 
betreffende deel van de N-279. Bij dit overleg was ook een vertegenwoordiging van 
Provinciale Staten aanwezig.

Uit het overleg kunnen een aantal conclusies worden getrokken.

1. Er is sprake van tegengestelde belangen bij de gemeenten die direct en indirect de 
gevolgen van de verkeersdruk en files ervaren.

2. De afdeling bestuursrechtspraak heeft het plan voor de aanpassing N-279 tussen 
Veghel en Asten vernietigd.  

3. Door uitspraak van de bestuursrechter heeft de aanpak van de N-279 geen hoge 
prioriteit meer

4. Een goede, veilige en snelle ontsluiting van Boekel richting Gemert-Helmond en 
richting Veghel -Eindhoven en Den Bosch is essentieel. Zeker omdat de mobiliteit 
ook in relatie tot het OV een serieus probleem is.

VRAAG/VRAGEN

1. Onderschrijft het college de conclusies zoals hierboven verwoord?
2. Is het college dan wel de verantwoordelijk portefeuillehouder voor mobiliteit op 

enigerlei wijze betrokken bij enig overleg aangaande de verkeersdrukte / -
problematiek op het traject van de N-279 vanaf Veghel tot aan Helmond?

3. Indien nee, is de vraag waarom niet?
4. Indien ja, wat is dan de inbreng van de gemeente Boekel in dit overleg? 
5. Heeft het college direct of indirect inbreng bij Provinciale Staten om daarmee de druk 

voor het opwaarderen / aanpakken van de N-279  tussen Veghel en Helmond /Asten 
te bevorderen? 



6. Hoe denkt het college de gemeenteraad te informeren over de voortgang van enig 
overleg en / of te nemen of reeds genomen maatregelen? 

De VVD Boekel-Venhorst wenst schriftelijke beantwoording.

Namens de VVD Boekel-Venhorst,

Frans Dijcks 


